
   
 

Enhetsråd Brushanen 2023-11-21 

 

Deltagare: Birgitta Fridh (kontaktpolitiker), Marita Engström (SKPF), Rihab Alazawi 

(Verksamhetschef), Jenny Pettersson (Samordnare), Sandra Holm (Aktivitetsansvarig) och 4 kunder. 

 

Presentation 

 

Föregående minnesanteckningar och återkoppling  

 

Nuläge: 30 belagda lägenheter i dagsläget. Nya kunder är mer omvårdnadskrävande. 

Personaltäthet ligger på 0,64 enligt avtal. 

Läkarsamverkan med Trädgårdsvårdcentral fungerar bra. 

Eventuella förändringar och personalsituationen  

Stabil personalgrupp som har arbetat ihop i många år. En personal ska börja studera 

äldreomsorgslyftet USKA 15 jan. Timvikarie lyfts upp på långtidsvikariat.  

4 nya timvikarier under de senaste månaderna. 

En nyrekrytering till 31 jan. 

Maria Hahn arbetar som biträdande verksamhetschef. 

 

Generellt god svenska nivå bland personal. Finns enstaka medarbetare som är mer 

språksvaga, arbetar i kök. Ställs krav på god svenska i tal och skrift för att kunna garantera 

patientsäkerheten. 

 

Aktiviteter: Aktivitetsansvarig Sandra berättade om vad har vi för aktiviteter, planer framåt 

inför jul och nyår. Bland annat kommer det att bjudas på: Grötlunch med anhöriga, Luciatåg, 

Pepparkakshustävling, Bingo, Musik och quiz. Promenader är mycket populärt. Spa-dag och 

Gympa planeras ofta. Juldekorationer på våningarna tillsammans med boende. 

 

Attendo lunken gjordes tillsammans med Bantorgets vårdboende. Mycket deltagande och det 

bjöds på promenad, frågesport och proffsiga nummerlappar. Dagen avslutades med 

medaljutdelning och grillnig på trädgården utanför Bantorget.   

 

Mat- och måltidsmiljö:  

Verksamheten utgår från Attendos matkoncept som med stöd av en dietist tar fram 

säsongbaserade och näringsrika menyer. Brushanen har fått Matlustcertifikat vilket innebär att 

vi har godkänd kosthantering. På Brushanen arbetar 1 kock och en som hjälper till med mat 

och aktiviteter. 

Stor fokus på menyn och individuella anpassningar därav. ”Lättare på ett litet boende med 

färre viljor”.   

 

Enhetsråd bokas månadsvis för att gå igenom menyer och fånga synpunkter och önskemål. 

 



   
Kunder berättar att det dukas fint till varje måltid, många kunder uppskattar att äta 

tillsammans med andra medboende. De är nöjda med personal i köket. 

 

Extra kökspersonal på julafton och nyårsafton för att hinna med lite extra fix.  

 

Miljön både inom- och utomhus:  

Brushanen är inrett med mycket omsorg. Fokus är att vi ska ha en hemtrevlig känsla och 

trivsamma allmänna utrymmen. Kunder har all frihet att inreda sina lägenheter som de önskar.  

 

Julgran med ljus utomhus på innegården från hyresvärden. Jul- och nyårsdekorationer 

inomhus. I övrigt nyrenoverad och piffat.  

 

Rundvandring i lokalerna. Flera kunder visade sina lägenheter. 

 

Delaktighet (upplevelse och hur man skapar det):  

Alla genomförandeplaner är reviderade av BVC.  

Daglig planering finns i systemet Epsilon. Ny rutin att Våningsansvariga går igenom med 

samordnare varje måndag om eventuella förändringar.  

Boenderåd per våning varje månad som hålls av AA. Protokoll vidare till BVC, 

aktivitetsansvarig och kökspersonal, som sätter in åtgärder och implementerar. 

Individanpassade måltider. Även måltidstider vid behov för att alla ska kunna få den 

måltidssituation de vill och behöver. 

Nära används flitigt och är en uppskattad kontakt av anhöriga.  

Månadsbrev och kommunikation mellan anhöriga och VC /BVC.  

Kontakmannaskap och Våningsansvariga har en aktiv roll i kundernas delaktighet.  

 

Information från ansvarig kontaktpolitiker 

 

Övriga frågor 

Sommarplaneringen har varit mycket bra. Bra vikarier och god planering är nyckeln. 

Planering inför sommaren påbörjades tidigt.  

Upphandling av nya avtalet för Brushanen är inte klart. Vi önskar få fortsätta driva 

Brushanen. 


